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Zápis 

 

z 21. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Bukovinka konaného dne 4. 10. 2017 v 18 

hodin v zasedací místnosti Společenského domu v Bukovince 

 

Starosta obce zahájil veřejné zasedání v 18.04 hodin a uvítal občany a zastupitele na 21. 

veřejném zasedání. 

 

Přítomni: Ester Dufková, Pavel Horáček, Pavel Malík, Miloš Nimmrichter, František Pořízek, 

Ing. Marta Pořízková, Milan Weiter 

Omluven: - 

Nepřítomen: - 

 

Návrh na schválení zapisovatele: pí Lenka Možná - schváleno 7 hlasy,  

 

Návrh na schválení ověřovatelů: Ester Dufková – schváleno 7 hlasy,     

                                                     Miloš Nimmrichter – schváleno 7 hlasy. 

 

Program zasedání: 

1. Zpráva o činnosti ZO 

2. Rozpočtové opatření č. 6 

3. Schválení Žádosti o prodej pozemku o výměře 935 m2, p. č. 283/1, k. ú. Bukovinka 

4. Schválení Žádosti o prodej pozemku o výměře 267 m2, p. č. 285/155, k. ú. Bukovinka 

5. Schválení Záměru obce přijmout dar pozemku p. č. 188/8 o výměře 33 m2, k. ú. 

Bukovinka 

6. Schválení Záměru obce přijmout dar pozemku p. č. 188/9 o výměře 17 m2, k. ú. 

Bukovinka 

7. Schválení Záměru obce přijmout dar pozemku p. č. 188/10 o výměře 6 m2, k. ú. 

Bukovinka 

8. Schválení Záměru obce přijmout dar pozemku p. č. 188/11 o výměře 40 m2 k. ú. 

Bukovinka 

9. Schválení Záměru obce přijmout dar pozemku p. č. 188/12 o výměře 6 m2, k. ú. 

Bukovinka 

10. Schválení Záměru obce směnit pozemek p. č. 314/36 o výměře 49 m2, k. ú. Bukovinka, 

za pozemky p. č. 190/20 a p. č. 190/3 o výměře 49 m2, k. ú. Bukovinka 

11. Schválení Záměru obce koupit pozemek p. č. 218/2 o výměře 905 m2, k. ú. Bukovinka 

a p. č. 3/3 o výměře 630 m2, k. ú. Bukovinka 

12. Schválení zveřejňování zvukového záznamu z veřejných zasedání na webových 

stránkách obce 

13. Schválení Souhlasu s umístěním sídla spolku TJ Bukovinka, z. s. na adrese Bukovinka 

126, 679 05 Křtiny 

14. Schválení Žádosti o prodloužení Smlouvy o nájmu bytu č. p. 50 – 1. patro – s účinností 

od 1. 11. 2017 do 31. 10. 2018 

15. Schválení Smlouvy o nájmu bytu č. p. 50 – přízemí – s účinností od 1. 11. 2017 do 31. 

10. 2018 

16. Schválení Smlouvy o vzájemné propagaci mezi obcí Bukovinka a KOMETA GROUP, 

a. s. na období od 1. 10. 2017 do 30. 9. 2017  

17. Schválení Smlouvy o poskytnutí dotace č. 047583/17/ORR z rozpočtu Jihomoravského 

kraje na 
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18. Schválení Dodatku č. 1 ke Smlouvě o dílo č. 01/2017 „Obnova vodní nádrže Žabec“ 

19. Schválení Dodatku č. 2 ke Smlouvě o dílo č. 01/2017 „Obnova vodní nádrže Žabec“ 

20. Diskuse 

21. Usnesení 

22. Závěr 

 

Návrh na doplnění programu zasedání zastupiteli obce a občany: 

K bodu č. 16 

Schválení Smlouvy o vzájemné propagaci mezi obcí Bukovinka a KOMETA GROUP, a. s. na 

období od 1. 10. 2017 do 30. 9. 2017 – změna data roku ukončení smlouvy – nově do 30. 9. 

2018. Tento upravený bod bude schválen v doplněném programu.  

Nově bod č. 20 

Schválení Záměru obce přijmout dar pozemku p. č. 306/227 o výměře 100 m2, k. ú. Bukovinka 

Nově bod č. 21 

Schválení Smlouvy o poskytnutí dotace č. 044777/17/OKH z rozpočtu Jihomoravského kraje 

na „Zateplení hasičské zbrojnice v Bukovince č.p. 26, včetně výměny garážových vrat“ ve výši 

Kč 369.000,- 

Nově bod č. 22 

Schválení Smlouvy o dílo č. 12/2017 mezi obcí Bukovinka a Ing. arch. Helenou Kočišovou, 

Atelier A.VE, na “Upravení návrh územního plánu Bukovinka (zapracování výsledků prvního 

veřejného projednání pro účely opakovaného veřejného projednání“ ve výši Kč 45.000,- 

Nově bod č. 23 

Rozpočtové opatření č. 7 

Nově bod č. 24 

Rozpočtové opatření č. 8 

Nově bod č. 25 

Diskuse 

Nově bod č. 26 

Usnesení 

Nově bod č. 27 

Závěr 

Diskuse: p. Weiter – k bodu č. 20 – pozemek je v katastru obce Bukovinka?, parcela není 

zanesená na katastru, 

Pavel Malík – ano, jedná se o parcelu v Černém lese, plánuje se tam nový vrt, schvalujeme 

teprve záměr přijmout dar, pozemek je zaměřený, po schválení záměru se připraví darovací 

smlouva, která se po podpisu obou stran vloží na katastr. 

Schválení programu zasedání: pro 7 hlasy, proti: - , zdržel se: - . 

 

K bodu č. 1 

Zpráva o činnosti ZO 

Žabec – práce na vodní nádrži Žabec se blíží pomalu ke konci. V průběhu prací byl pozván 

projektant ke konzultaci stavebních úprav, které nebyly součástí zadávacího řízení. Z tohoto 

jednání vyplynuly následující vícepráce: kvůli špatné skladbě hlíny za původními betonovými 
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stěnami a částečné propustnosti dna bylo nutné vyjílovat všechny odkryté plochy včetně dna 

nádrže. Na tyto práce bylo použito cca 170 m3 jílu, který byl před použitím otestován státní 

zkušebnou na propustnost. Dále byl celý obvod nádrže obložen kamenivem z důvodu případné 

eroze šikmých stěn. Z důvodu rozpadajícího se betonu na hrázi bylo nutné odbourat cca 4,5m 

hráze a vybetonovat novou část včetně výpusti nádrže, dále koruna hráze, tzn. horní betonová 

část, která se měla původně jen opravit, byla tak poškozená, že došlo k odbourání vrstvy cca 30 

cm silné. Tato vrstva byla nahrazena kamennou rovnaninou uloženou do betonu. Na hrázi bude 

nové zábradlí žárově zinkované. Současně byla opravena komunikace okolo nádrže. Celkem 

vícepráce vyšly na 188.800,- Kč. Celková částka na opravu bude ve výši 921.000,- Kč. Na MZ 

byly zaslány podklady pro získání přislíbené dotace. Výše dotace bude vypočítána 

z vysoutěžené částky, což činí cca 600.000,- Kč. 

S Žabcem je spojená ještě jedna velmi nepříjemná věc, a to udání na ČIŽP kvůli odvozu 

přebytečné zeminy na hřiště kopanina. Na základě tajemného pisatele byla provedena nehlášená 

kontrola z ČIŽP, proběhlo místní šetření, jehož závěrem jsou rozbory dotčené zeminy státní 

zkušebnou. Tato zemina byla odvezena a rozhrnuta po souhlasu členů stávajícího výboru. 

Snahou je rozšíření šířky hřiště na kopanině o cca 1 m směrem k silnici. Vzhledem k možnosti 

nahlédnutí do spisu s materiály tohoto neosobního oznámení na ČiŽP, stylu napsání a sledu 

fotografií to beru jako osobní útok na mou osobu, který mi nemá jak ublížit, naopak pisatel 

tímto poškodil obec, která musela udělat rozbory dotčené zeminy. Náklady, kterým jsme se 

chtěli vyhnout, budou zhruba 10 – 12 tisíc Kč. 

Vzhledem ke slabému přítoku vody do nádrže byla vybudována dešťová kanalizace, která 

stahuje vodu ze střech místního kostela, z klubu a částečně ze střechy budovy, kde je dětská 

skupina. Tímto bych chtěl veřejně velmi poděkovat paní Ludmile Pernicové, která je vlastníkem 

parcely sousedící se Žabcem a která nám povolila umístit dešťovou kanalizaci na svém 

pozemku tak, aby mohla být stažena voda z kostela, dále pak děkuji farnímu úřadu Křtiny za 

souhlas s napojením svodů do této kanalizace. Poděkování patří i rodině Šenkových za souhlas 

s napojením svodů z klubu a s tím spojené předělání okapů na této budově. Poděkování patří i 

Holubovým, kteří s paní Ludmilou Pernicovou povolili na svých pozemcích umístění jílového 

valu, který by měl pomoci při natékání vody z louky nad nádrží. Dešťová kanalizace byla 

vybudována za 91.627,- Kč. A v neposlední řadě patří opravdu velký dík panu Ing. Pavlu 

Tichému, který je stavebním dozorem při obnově nádrže. Ing. Tichý svými letitými 

zkušenostmi byl a je obrovským přínosem při rekonstrukci nádrže, která bude navždy jednou 

z ozdob naší obce. 

Hasička – na naší hasičské zbrojnici jsou již namontována nová vrata. V těchto dnech bude 

vybrána firma, která tuto budovu zateplí.  

Brněnská cesta – konečně mám v ruce podklady pro jednání se stavebním úřadem Blansko, 

který rozhodne o tom, jestli budeme muset zažádat o stavební řízení, nebo jestli vybudování 

cesty bude možné provést pouze formou opravy stávajícího stavu. Předpokládaná cena dle RTS 

rozpočtu je 4.800.000,- Kč. Chtěl bych, aby práce byly opravdu zahájeny na jaře 2018. Touto 

cestou děkuji všem občanům, kteří byť směnou, nebo darem části dotčeného pozemku, přispějí 

taktéž ke zdárnému vybudování komunikace. 

SD – byly dokončeny práce ve společenském domě, parkety, které chyběly k dokončení, jsou 

již nově nalakovány, takže v následujících dnech budu psát závěrečnou zprávu, na základě které 

nám bude vyplacena dotace z JMK. 

Akce v obci – 12. 8. se konala letní noc, kvůli nepřízni počasí hrála kapela uvnitř SD, 
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- 2. 9. byl uspořádán v naší obci závod dětí – Bukolka, 

- 30. 9. uspořádal spolek žen s obecním úřadem odpolední diskotéku pro děti a večer pro 

dospělé. 

Před touto akcí se konala brigáda v SD, mytí oken, praní záclon a závěsů. Děkuji členkám 

ženského spolku, za zastupitele Ester a členům TJ za zorganizování a pomoc při této brigádě. 

Přál bych si, aby se počet aktivních lidí, kteří se zapojují do příprav akcí nebo i do případných 

brigád rozrostl, neboť je to stále o stejných lidech, kteří mají zájem něco pro svoji obec a pro 

občany udělat. 

- 8. 10. od 10.00 bude vítání 5 nových občánků naší obce 

- 21. 10. nás čeká drakiáda 

- 4. 11. ve společenském domě bude k poslechu i tanci hrát rocková kapela, jejiž členkou je i 

paní Bolwerk z Bukovinky, přijďte podpořit tuto novou kapelu. 

To je ode mne k činnosti vše.    

p. Weiter – k udání: bahno se vyvezlo na hřiště – podepsal souhlas s tímto předseda TJ p. 

Janoušek? 

Pavel Malík – toto se řešilo s p. Pořízkem, který je v předsednictvu TJ, 

p. Weiter – starosta začátkem srpna informoval zastupitele o úniku vody před domem Fialů, 

začátkem září stále nebylo opraveno, musela řešit pí Pořízková, nelíbí se mu přístup starosty, 

že i když nabádá spoluobčany, aby šetřili a sám nešetří. 

Pavel Malík – firma Aquatic neměla čas, 

František Pořízek – firma Aquatic se vyjádřila, že závada u Fialů je zanedbatelná, měli spoustu 

práce a k opravě v Bukovince se nedostali. 

K bodu č. 2 

Rozpočtové opatření č. 6 

Čteno. 

OZ bere na vědomí. 

 

K bodu č. 3 

Schválení Žádosti o prodej pozemku o výměře 935 m2, p. č. 283/1, k. ú. Bukovinka  

Pavel Malík – žádá si Ing. Kotašková – parcela u chaty za vodojemem. 

Diskuse: - 

Hlasování: pro: Ing. Pořízková, proti: 6 hlasů, zdržel se: - . 

 

K bodu č. 4 

Schválení Žádosti o prodej pozemku o výměře 267 m2, p. č. 285/155, k. ú. Bukovinka 

Pavel Malík – žádá si Ing. Čegan – parcela u chaty za vodojemem. 

Hlasování: pro: - , proti: 7 hlasů, zdržel se: - . 

 

K bodu č. 5 

Schválení Záměru obce přijmout dar pozemku p. č. 188/8 o výměře 33 m2, k. ú. Bukovinka 

Pavel Malík – parcela součástí Brněnské cesty, cesta vede nejen po obecních, ale také po 

soukromých pozemcích, obec se s vlastníky pí Bláblovou, pí Dobešovou, p. Davidem Šenkem, 

p. Lubošem Šenkem, pí Tóthovou domluvila na darování. 

Diskuse: - 

Hlasování: pro 7 hlasy, proti: - , zdržel se: - . 
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K bodu č. 6 

Schválení Záměru obce přijmout dar pozemku p. č. 188/9 o výměře 17 m2, k. ú. Bukovinka 

Pavel Malík - parcela součástí Brněnské cesty, cesta vede nejen po obecních, ale také po 

soukromých pozemcích, obec se s vlastníkem pí Hájkovou domluvila na darování. 

Diskuse: - 

Hlasování: pro 7 hlasy, proti: - , zdržel se: - . 

K bodu č. 7 

Schválení Záměru obce přijmout dar pozemku p. č. 188/10 o výměře 6 m2, k. ú. Bukovinka 

Pavel Malík - parcela součástí Brněnské cesty, cesta vede nejen po obecních, ale také po 

soukromých pozemcích, obec se s vlastníkem p. Janem Šenkem domluvila na darování. 

Diskuse: - 

Hlasování: pro 7 hlasy, proti: - , zdržel se: - . 

K bodu č. 8 

Schválení Záměru obce přijmout dar pozemku p. č. 188/11 o výměře 40 m2 k. ú. 

Bukovinka 

Pavel Malík - parcela součástí Brněnské cesty, cesta vede nejen po obecních, ale také po 

soukromých pozemcích, obec se s vlastníky pí Bláblovou, pí Dobešovou, p. Davidem Šenkem, 

p. Lubošem Šenkem, pí Tóthovou domluvila na darování. 

Diskuse: - 

Hlasování: pro 7 hlasy, proti: - , zdržel se: - . 

K bodu č. 9 

Schválení Záměru obce přijmout dar pozemku p. č. 188/12 o výměře 6 m2, k. ú. Bukovinka 

Pavel Malík - parcela součástí Brněnské cesty, cesta vede nejen po obecních, ale také po 

soukromých pozemcích, obec se s vlastníkem pí Vlastou Šenkovou domluvila na darování. 

Diskuse: -  

Hlasování: pro 7 hlasy, proti: - , zdržel se: - . 

K bodu č. 10 

Schválení Záměru obce směnit část pozemku p. č. 314/36 o výměře 49 m2, k. ú. Bukovinka, 

za pozemky p. č. 190/20 a p. č. 190/3 o výměře 49 m2, k. ú. Bukovinka 

Pavel Malík - parcela součástí Brněnské cesty, cesta vede nejen po obecních, ale také po 

soukromých pozemcích, obec se s vlastníkem p. Robertem Malíkem domluvila na směnu, dar 

nelze z důvodu zástavního práva na nemovitost. Obec smění za pozemek u hřiště za domem p. 

Malíka. 

Diskuse: p. Weiter – je nutné brát celou výměru?, nelíbí se, že se vyměňuje pozemek v hodnotě 

Kč 40,--/m2 za pozemek v hodnotě Kč 1.300,-- m2, ať se ukáže, jaký má pan Robert Malík vztah 

k Bukovince. 

Pavel Malík – ano, je to součást veřejného prostranství, musí být i kvůli šíři komunikace. Není  

nikde uvedeno, jaké je cena pozemku pana Roberta Malíka. Pan Malík nechce obci nic 

prodávat, z důvodu zástavního práva musí dojít ke směně. 

Hlasování: pro 5 hlasy, proti: p. Weiter , zdržel se: Ing. Pořízková . 

K bodu č. 11 

Schválení Záměru obce koupit pozemek p. č. 218/2 o výměře 905 m2, k. ú. Bukovinka a p. 

č. 3/3 o výměře 630 m2, k. ú. Bukovinka 
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Pavel Malík – jedná se o pozemky naproti obecnímu úřadu na rohu směrem k obchodu, obec 

má zájem odkoupit tyto parcely od vlastníků p. Luboše Šenka, p. Davida Šenka a paní Lucie 

Tóthové.  

Diskuse: p. Weiter – na pracovních zasedáních požadoval zaslání dopisů majitelům s nabídkou 

odkoupení pouze části pozemků – v územním plánu je naplánováno parkoviště. 

Pavel Malík – toto jsem osobně konzultoval s p. Lubošem Šenkem, chtějí prodat pouze celé. 

p. Weiter – chtěl písemně. 

Pavel Malík – pozemek je na strategickém místě, vzniklo by parkoviště, intravilán,jediný 

pozemek vhodný k odkoupení, zastupitelstva měla historicky snahu odkoupit,  

Ing. Pořízková – posledních dvanáct let, co je starostkou nebo místostarostkou se zastupitelstvo 

snažilo odkoupit část pozemků, jednalo se s panem Šenkem starším,  

Luboš Šenk – pokud se jednalo o nabídku odkupu pouze části pozemků, tatínek toto nechtěl, 

František Pořízek – je dobře, že pozemek je velký, uprostřed obce, obec má finance na nákup? 

- velká částka za nákup plus velké investice na likvidaci a úklid stávajícího prostranství,  

Pavel Malík – je předjednána cena Kč 1.300,--/m2, celkem 1.535 m2, tj. Kč 1.995.500,--, 

majitelé souhlasili s čtvřletou splatností, tj. Kč 500.000,-- ročně, seriózní nabídka. 

Pavel Horáček – je vhodné parcelu koupit, cena obvyklá, parcela může několik let ležet, není 

to na škodu, pro příští zastupitelstvo a pro příští generace je nachystán prostor k vybudování 

veřejného prostranství. 

Hlasování: pro 5 hlasy, proti: Ing. Pořízková, p. Weiter, zdržel se: - . 

K bodu č. 12 

Schválení zveřejňování zvukového záznamu z veřejných zasedání na webových stránkách 

obce 

Pavel Malík – zákon umožňuje, záznam zasedání bude zveřejněn na stránkách obce. 

Diskuse: - 

Hlasování: pro 7 hlasy, proti: - , zdržel se: - . 

K bodu č. 13 

Schválení Souhlasu s umístěním sídla spolku TJ Bukovinka, z. s. na adrese Bukovinka 

126, 679 05 Křtiny 

Pavel Malík – změny v TJ, valná hromada, TJ bude mít sídlo na adrese obecního úradu. 

Diskuse: - 

Hlasování: pro 7 hlasy, proti: - , zdržel se: - . 

K bodu č. 14 

Schválení Žádosti o prodloužení Smlouvy o nájmu bytu č. p. 50 – 1. patro – s účinností od 

1. 11. 2017 do 31. 10. 2018 

Pavel Malík – žádost pí Miluše Trdé. 

Diskuse:  

Hlasování: pro 7 hlasy, proti: - , zdržel se: - . 

K bodu č. 15 

Schválení Smlouvy o nájmu bytu č. p. 50 – přízemí – s účinností od 1. 11. 2017 do 31. 10. 

2018 

Pavel Malík – žádost Ing. Patrika Novotného. Původní nájemce má podánu výpověď k 31. 10. 

Diskuse: p. Weiter – bylo dáno na veřejnost, zda má někdo jiný, potřebnější, zájem? 

Pavel Malík – nikdy se nevyhlašovalo, že je volný byt, vždy fungovalo tak, že kdo měl zájem, 

došel na obec, žádost podal a byl zařazen do pořadníku, 
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Ing. Pořízková – ano, tak to fungovalo, v případě jednoho zájemce je vyhověno tomuto zájemci, 

i v případě obsazeného bytu se žádosti přijímaly a čekalo se, až se byt uvolní, 

p. Dufka – občané Bukovinky neměli přednostní právo?, 

Pavel Malík – nejedná se již o sociální byt, zvedlo se i nájemné, přednostní právo se 

neuplatňuje. 

Hlasování: pro 7 hlasy, proti: - , zdržel se: - . 

K bodu č. 16 

Schválení Smlouvy o vzájemné propagaci mezi obcí Bukovinka a KOMETA GROUP, a. 

s. na období od 1. 10. 2017 do 30. 9. 2018 

Pavel Malík – smlouva již třetí rok, obec je v Království Komety, do zpravodaje obce jsme 

povinni umístit logo Komety, Kometa poskytla obci permanentky na hokej, tabulka je 

k dispozici v restauraci Rakovec. 

Diskuse: - 

Hlasování: pro 7 hlasy, proti: - , zdržel se: - . 

K bodu č. 17 

Schválení Smlouvy o poskytnutí dotace č. 047583/17/ORR z rozpočtu Jihomoravského 

kraje 

Pavel Malík – dotace na Žabec, Kč 86.330,--. 

Diskuse: - 

Hlasování: pro 7 hlasy, proti: - , zdržel se: - . 

K bodu č. 18 

Schválení Dodatku č. 1 ke Smlouvě o dílo č. 01/2017 „Obnova vodní nádrže Žabec“ 

Pavel Malík – vícepráce Kč 27.108,84 včetně DPH, poškozená přední část hráze, musela se 

změnit technika, původní beton nebyl tak tlustý, jak původně vypadal, za betonem bylo 

vyskládáno pouze původní kamenivo. Toto bylo po domluvě schváleno architektem. 

Vysoutěžená částka bez daně Kč 609.867,--, z rozpočtu Kč 583.361,--, méněpráce Kč 26.506, 

vícepráce Kč 22.404,--.  

Diskuse: - 

Hlasování: pro 6 hlasy, proti: - , zdržel se: p. Weiter . 

K bodu č. 19 

Schválení Dodatku č. 2 ke Smlouvě o dílo č. 01/2017 „Obnova vodní nádrže Žabec“ 

Pavel Malík – vícepráce ve výši 188.300,-- včetně DPH, které nevznikly v rámci vysoutěžených 

prací, špatné stěny, špatné podloží, dodělávalo se žárově zinkované zábradlí, vyřezání 4,5 m 

nádrže z důvodu vzniku výpusti, beton se bortil, nově dobetonováno, zajílováno 170 m3 jílu, jíl 

prošel zkouškou propustnosti, s lesy ČR je povoleno vyčerpat vodu z Brodku a navozit ji to 

Žabce, v nejbližší době by měl být Žabec napuštěný, cisterna z AGOSu Bio, předjednáno s p. 

Polákem, 

Diskuse: p. Weiter – navrhuje využít k navožení vody SDH Račice, 

Pavel Malík – mají pouze 5kubíkovou nádrž, jezdilo by se dvakrát tak více, 

Ing. Pořízková – SDH Račice využít nejde, cisterna pouze na přepravu pitné vody, 

Pavel Malík – Kč 600,-- za motohodinu, 250 m3 vody, auto se otočí 28krát, p. Polák – odhad – 

navoženo za 1,5 dne, tj. Kč 8.400,-- bez DPH. 

p. Dufka – napustit vodou z řadu, levnější? 

Pavel Malík – není možné napustit pitnou vodou, není to pouze okrasa obce, ale i záložní zdroj 

vody v případě požáru, 
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p. Weiter – neví, jaké zadání dostal projektant, muselo se očekávat, že tam všechno nebude 

v pořádku, že nebude podloží, vícepráce se mu zdají drahé, kdyby se v rozpočtu uvedla vyšší 

částka investice, mohlo se dostat více dotací, 

Pavel Malík – v zájmu obce nebylo, aby se nádrž zavezla (jak navrhoval p. Weiter), nádrž patří 

k historii obce, také rezervoár vody, původně bylo předpokládáno, že obec opraví vlastními 

prostředky, nakonec získána dotace, nesmysl budovat projekt za 1,5 milionu z vlastních zdrojů. 

Starosta netušil, zda budou na tento konkrétní projekt vypsány dotace, z pohledu starosty byl 

projekt navržen nejlépe tak, jak to v daný moment šlo. Přihlíželo se k tomu, že by obec celou 

investici hradila ze svého rozpočtu. Jen nové zinkově žárované zábradlí stálo Kč 32.000,--, 

nikdo nemohl tušit, jaké podloží v nádrži bude, opravuje se stará věc. Projekt vyhotovil Ing. 

Halaš, profesionál. Jíl se vozil z Bukoviny, ušetřily se další náklady. 

Hlasování: pro 6 hlasy, proti: - , zdržel se: p. Weiter . 

K bodu č. 20 

Schválení Záměru obce přijmout dar pozemku p. č. 306/227 o výměře 100 m2, k. ú. 

Bukovinka 

Pavel Malík – parcela v Černém lese 10x10 metrů, plánovaný vrt, hledání vody v tomto roce, 

firma Hýbler Brno, potvrzení vodního zdroje (nalezen již před pěti lety), velká pravděpodobnost 

zdroje vody. Obec bude žádat o dotace na vybudování nového vrtu, součinnost s firmou 

Aquatic, hloubka vrtu 120 m, povrchová voda již v 25 m. Mnoha občanům vyschly studny, 

někteří již mají zažádáno o připojení na obecní vodovod. Letos se v suchých týdnech zvedly 

odběry vody o 50%. Na třetím vrtu shořelo čerpadlo, vody je pravděpodobně dost, akorát zbylé 

dva vrty technicky nestíhaly více vyčerpat. 

Diskuse: - 

Hlasování: pro 7 hlasy, proti: - , zdržel se: - . 

K bodu č. 21 

Schválení Smlouvy o poskytnutí dotace č. 044777/17/OKH z rozpočtu Jihomoravského 

kraje na „Zateplení hasičské zbrojnice v Bukovince č.p. 26, včetně výměny garážových 

vrat“ ve výši Kč 369.000,- 

Pavel Malík – vrata jsou již vyměněná, dojde k zateplení, celková částka investice dle rozpočtu 

cca Kč 527.000,--, dotace do výše 70%. 

Diskuse: - 

Hlasování: pro 7 hlasy, proti: - , zdržel se: - . 

K bodu č. 22 

Schválení Smlouvy o dílo č. 12/2017 mezi obcí Bukovinka a Ing. arch. Helenou Kočišovou, 

Atelier A.VE, na “Upravení návrhu územního plánu Bukovinka (zapracování výsledků 

prvního veřejného projednání pro účely opakovaného veřejného projednání“ ve výši Kč 

45.000,- 

Pavel Malík –  smlouva zaručuje kompletně předělanou textovou i grafickou část územního 

plánu – došlo k mnoha změnám, je třeba zaktualizovat. 

Diskuse: MVDr. Grolík – změny se týkají čeho?, 

Pavel Malík – změna se řeší od roku 2014, zapracují se připomínky a námitky občanů. 

Hlasování: pro 7 hlasy, proti: - , zdržel se: - . 

K bodu č. 23 

Rozpočtové opatření č. 7 

Čteno. 

OZ bere na vědomí. 
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K bodu č. 24 

Rozpočtové opatření č. 8 

Čteno. 

Diskuse: - 

Hlasování: pro 6 hlasy, proti: - , zdržel se: p. Weiter . 

K bodu č. 25 

Diskuse 

Štěpán Grolík – jsou nějakým způsobem využita stará vrata od hasičky?, 

Pavel Malík – vrata jsou na mlatu, vymění se za stará na mlatu, 

František Pořízek – Bukovinka si vyčerpává vlastní zdroje vody a dodává je do Bukoviny. Jak 

se Bukovina staví k vybudování vlastního vrtu? Má dojem, že to Bukovina neřeší. Měly by, 

protože situace s nedostatkem vody je na celém území JMK. 

MVDr. Grolík – před nějakou dobou se řešilo na veřejném zasedání, že si Bukovina zažádá o 

dotaci na nový vrt, byla prý možnost spolupráce Bukoviny s AGOSem BIO, starosta Bukovina 

prý na to nereflektoval, obce jsou partneři, měli by spolu komunikovat, má dojem, že Bukovina 

to od roku 1997, kdy máme vodovod dohromady, jsou pasivní, starosta Bukovinky má zájem 

toto řešit, Bukovina nereaguje. Dle pana Grolíka by bylo vhodné setkání představitelů obou 

obcí s tím, že je třeba navrhnout a sepsat budoucí koncepci vodovodu. 

Pavel Malík – žádosti o dotace na nové vrty se mají podávat do 31. 10., starosta Bukovinky 

nemůže mluvit za starostu obce Bukovina, ten mu přislíbil podání žádosti a řešení problému, 

s AGOSem BIO neví, jak to bylo.  

Ing. Pořízková – nabídla by Bukovině finanční vyrovnání, nechat udělat odhad, tím je 

motivovat k vybudování vlastních zdrojů, má obavu, že si vyčerpáme vlastní zdroje vody, 

Pavel Malík – kdyby nebylo Bukoviny, v roce 1997 by nebyl vodovod, obce se musely 

spojovat, nejde je jen tak vyplatit, jsou pro nás partner. Nový vrt bychom budovali ze 

společných peněz, z účtu, na kterém jsou uloženy výsledky hospodaření. 

MVDr. Grolík – hlášení rozhlasu nebývá slyšet, lze řešit jinak? – např. mobilní rozhlas, 

Pavel Malík – zjistí, 

p. Beránek – když houkají sirény, neví, co se děje, 

Pavel Malík – hasiči jsou proškoleni, lze požádat hasiče, aby udělali pro občany osvětu. 

 

K bodu č. 26 

Usnesení 

Diskuse:  

Hlasování: pro 7 hlasy, proti: - , zdržel se: - . 

K bodu č. 27 

Závěr 

Starosta obce ukončil 21. veřejné zasedání a poděkoval občanům i zastupitelům za účast. 

Schůze byla ukončena v 20.06 hodin. 

 

Zapisovatel: Lenka Možná 

 

Ověřovatelé zápisu: Ester Dufková 

  

                                 Miloš Nimmrichter 
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Bukovinka dne 13. 10. 2017 

 

 

 

 

 

                     Ing. Marta Pořízková                                                  Pavel Malík 

                       místostarostka obce                                                  starosta obce 


